
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 21. januar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål F
Hvorfor har ministeren endnu ikke bakket op om en ’timeout’ med hensyn til opdateringen
af listerne over udsatte boligområder, så boligaftalen kan få lov til at virke?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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